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Kære HOFOR 

 

 

 

For nylig var I i medierne med et budskab om, at der er udfordringer 

med at skaffe drikke drikkevand. 

 

Jeg beder derfor om at få oplysning om hvilke tanker, I gør jer med 

hensyn til at gøre det muligt for husholdningerne i Indre By at 

anvende regnvand i stedet for drikkevand til fx tøjvask, toiletskyl 

osv. for på den måde at mindske behovet for drikkevand.  

 

Jeg spørger fordi, der i Indre By Lokaludvalg generelt er fokus på 

anvendelsen af vores ressourcer. Anvendelse af regnvand bliver 

muligvis et tema i det lokale miljøarbejde i Indre By, som 

lokaludvalget varetager for Københavns Kommune. 

 

Jeg orienterer Indre By Lokaludvalg om denne henvendelse. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

Bent Lohmann, 

forperson for Indre By Lokaludvalg  


